

No. 5412

—

MALI

**Declaration of acceptance of the obligations contained in the
Charter of the United Nations. Bamako, 22 October
1960**

Official text: French.

Registered ex officio on 28 October 1960.

—————

MALI

**Déclaration d'acceptation des obligations contenues dans la
Charte des Nations Unies. Bamako, 22 octobre 1960**

Texte officiel français.

Enregistrée d'office le 28 octobre 1960.

N° 5412. MALI : DÉCLARATION ¹ D'ACCEPTATION DES OBLIGATIONS CONTENUES DANS LA CHARTE DES NATIONS UNIES. BAMAKO, 22 OCTOBRE 1960

RÉPUBLIQUE DU MALI
LE PRÉSIDENT DU GOUVERNEMENT
MINISTRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES

N° 212/Af.Et.

Bamako, 22 octobre 1960

A Son Excellence Monsieur le Secrétaire général
de l'Organisation des Nations Unies
New-York

Monsieur le Secrétaire général,

En réponse à votre note n° OR 210 (1) du 7 octobre 1960 et conformément aux dispositions de l'article 4 de la Charte de l'Organisation des Nations Unies, j'ai l'honneur de vous adresser le présent instrument par lequel le Gouvernement de la République du Mali déclare accepter les obligations de la Charte.

La République du Mali dotée d'institutions démocratiques s'engage à participer pleinement à toutes les activités de l'ONU et à apporter une contribution loyale et positive au maintien de la paix et de la sécurité dans le monde.

Je prie Votre Excellence d'agréer les assurances de ma haute considération.

(Signé) Modibo KEITA

¹ Présentée au Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies le 28 octobre 1960. Le Mali a été admis dans l'Organisation des Nations Unies aux termes de la résolution 1491 (XV), adoptée par l'Assemblée générale à sa 876^e séance plénière tenue le 28 septembre 1960.

[TRANSLATION — TRADUCTION]

No. 5412. MALI : DECLARATION¹ OF ACCEPTANCE OF THE
OBLIGATIONS CONTAINED IN THE CHARTER OF THE
UNITED NATIONS. BAMAKO, 22 OCTOBER 1960

REPUBLIC OF MALI

PRESIDENT OF THE GOVERNMENT
MINISTER FOR FOREIGN AFFAIRS

No. 212/Af.Et.

Bamako, 22 October 1960

To the Secretary-General of the United Nations
New York

Sir,

In reply to your note No. OR 210 (1) of 7 October 1960 and in accordance with the provisions of Article 4 of the Charter of the United Nations, I have the honour to send you this instrument whereby the Government of the Republic of Mali declares its acceptance of the obligations of the Charter.

The Republic of Mali is a democratic State and undertakes to participate fully in all the activities of the United Nations and to make a loyal and positive contribution to the maintenance of peace and security throughout the world.

I have the honour to be, etc.

(Signed) Modibo KEITA

¹ Presented to the Secretary-General of the United Nations on 28 October 1960. By resolution 1491 (XV) adopted by the General Assembly at its 876th plenary meeting, on 28 September 1960, Mali was admitted to the membership in the United Nations.